

Turkmenistan standards / Стандарты Туркменистана

<https://gostperevod.com/turkmenistan>

<https://gostperevod.ru/turkmenistan>

All Turkmenistan SNT standards, construction standards, building standards, construction norms, construction regulations of Turkmenistan in English

<https://gostperevod.com/turkmenistan/snt>

Все строительные нормы СНТ на английском языке, строительные нормы и правила Туркменистана на английском языке

<https://gostperevod.ru/turkmenistan/snt>

SNT 2.02.01-2016 in English - Foundations of buildings and structures <https://gostperevod.com/snt-2-02-01-2016.html>

SNT 2.02.01-98 in English - Foundations of buildings and structures <https://gostperevod.com/snt-2-02-01-98.html>

SNT 2.01.08-99 in English - Construction in seismic regions. Design norms <https://gostperevod.com/snt-2-01-08-99.html>

SNT 2.01.08-2016 in English - Construction in seismic regions. Design norms <https://gostperevod.com/snt-2-01-08-2016.html>

SNT 2.03.01-2002 in English - Typical schemes and anticorrosion protection technology for buildings and structures <https://gostperevod.com/snt-2-03-01-2002.html>

SNT 2.03.01-2016 in English - Typical schemes and anticorrosion protection technology for buildings and structures <https://gostperevod.com/snt-2-03-01-2016.html>

SNT 1.01.01-94* in English - State system of normative documents in construction. Main provisions. Rules for development, presentation, registration, approval

<https://gostperevod.com/snt-1-01-01-94.html>

SNT 1.02.01-2006 in English - Instructions on the composition, order of development, coordination and approval of design documentation for construction of enterprises, buildings and structures <https://gostperevod.com/snt-1-02-01-2006.html>

SNT 1.02.02-2005 in English - Instructions on the composition, order of development, coordination and approval of urban planning documentation <https://gostperevod.com/snt-1-02-02-2005.html>

SNT 1.02.07-2000 in English - Engineering survey for construction <https://gostperevod.com/snt-1-02-07-2000.html>

SNT 1.03.01-2015 in English - Regulation about relationship of the organizations of main contractors with subcontractor organizations <https://gostperevod.com/snt-1-03-01-2015.html>

SNT 1.04.01-2012 in English - Design duration norms in construction <https://gostperevod.com/snt-1-04-01-2012.html>

SNT 1.06.01-2006 in English - Regulation on the customer - builder <https://gostperevod.com/snt-1-06-01-2006.html>

SNT 1.06.05-2002 in English - Regulations on the field supervision of design organizations over the construction of buildings and structures <https://gostperevod.com/snt-1-06-05-2002.html>

SNT 1.06.05-2016 in English - Regulations on the field supervision of design organizations over the construction of buildings and structures <https://gostperevod.com/snt-1-06-05-2016.html>

SNT 2.01.01-2016 in English - Construction climatology <https://gostperevod.com/snt-2-01-01-2016.html>

SNT 2.01.02-2015 in English - Fire protection design standards for buildings and facilities <https://gostperevod.com/snt-2-01-02-2015.html>

SNT 2.01.03-98 in English - Thermal engineering in construction <https://gostperevod.com/snt-2-01-03-98.html>

SNT 2.01.04-2012 in English - Noise protection. Design standards <https://gostperevod.com/snt-2-01-04-2012.html>

SNT 2.01.07-2005 in English - Loads and impacts. Design standards <https://gostperevod.com/snt-2-01-07-2005.html>

SNT 2.01.29-2000 in English - Protection against natural disaster effects <https://gostperevod.com/snt-2-01-29-2000.html>

SNT 2.03.02-2004 in English - Concrete and reinforced concrete structures. Design standards <https://gostperevod.com/snt-2-03-02-2004.html>

SNT 2.03.03-2012 in English - Floors. Design standards <https://gostperevod.com/snt-2-03-03-2012.html>

SNT 2.03.05-99 in English - Stone and reinforced stone structures <https://gostperevod.com/snt-2-03-05-99.html>

SNT 2.03.10-2001* in English - Roofs and roofing <https://gostperevod.com/snt-2-03-10-2001.html>

SNT 2.03.11-99* in English - Protection of building structures against corrosion <https://gostperevod.com/snt-2-03-11-99.html>

SNT 2.04.01-98 in English - Internal water supply and sewerage of buildings <https://gostperevod.com/snt-2-04-01-98.html>

SNT 2.04.02-2000 in English - Water supply. External networks and facilities <https://gostperevod.com/snt-2-04-02-2000.html>

SNT 2.04.03-98 in English - Sewage. External networks and facilities <https://gostperevod.com/snt-2-04-03-98.html>

SNT 2.04.04-2015 in English - Gas supply systems. Design standards <https://gostperevod.com/snt-2-04-04-2015.html>

SNT 2.04.14-2000 in English - Thermal insulation of pipelines' equipment <https://gostperevod.com/snt-2-04-14-2000.html>

SNT 2.04.19-2000 in English - Power supply of industrial enterprises <https://gostperevod.com/snt-2-04-19-2000.html>

SNT 2.04.20-2004 in English - Instructions for design of electrical power and lighting equipment. Design standards <https://gostperevod.com/snt-2-04-20-2004.html>

SNT 2.04.21-99 in English - Boiler units <https://gostperevod.com/snt-2-04-21-99.html>

SNT 2.05.02-2001 in English - Automobile roads. Design standards <https://gostperevod.com/snt-2-05-02-2001.html>

SNT 2.05.03-2016 in English - Bridges and pipes <https://gostperevod.com/snt-2-05-03-2016.html>

SNT 2.05.04-2005 in English - Urban streets and roads. Design standards <https://gostperevod.com/snt-2-05-04-2005.html>

SNT 2.05.04-2016 in English - Urban streets and roads. Design standards <https://gostperevod.com/snt-2-05-04-2016.html>

SNT 2.06.01-2001 in English - Hydrotechnical structures. Main design provisions <https://gostperevod.com/snt-2-06-01-2001.html>

SNT 2.06.02-2001 in English - Hydrotechnical structures. Water reservoirs <https://gostperevod.com/snt-2-06-02-2001.html>

SNT 2.06.03-2002 in English - Foundations of hydrotechnical structures. Design standards <https://gostperevod.com/snt-2-06-03-2002.html>

SNT 2.06.04-2004 in English - Meliorative systems and facilities <https://gostperevod.com/snt-2-06-04-2004.html>

SNT 2.06.05-2004 in English - Engineering protection of territories from floods and flooding. Design standards <https://gostperevod.com/snt-2-06-05-2004.html>

SNT 2.06.06-2004 in English - Thermal power plants <https://gostperevod.com/snt-2-06-06-2004.html>

SNT 2.07.01-2006 in English - Urban development. Planning and construction of cities and urban areas <https://gostperevod.com/snt-2-07-01-2006.html>

SNT 2.08.01-2006 in English - Residential buildings <https://gostperevod.com/snt-2-08-01-2006.html>

SNT 2.08.01-2015 in English - Residential buildings <https://gostperevod.com/snt-2-08-01-2015.html>

SNT 2.08.02-2005 in English - Public buildings and facilities <https://gostperevod.com/snt-2-08-02-2005.html>

SNT 2.08.03-2004 in English - Establishments of recreation and tourism <https://gostperevod.com/snt-2-08-03-2004.html>

SNT 2.08.04-2009 in English - Health and therapeutical institutions <https://gostperevod.com/snt-2-08-04-2009.html>

SNT 2.09.01-98 in English - Master plans of industrial enterprises <https://gostperevod.com/snt-2-09-01-98.html>

SNT 2.09.04-2009 in English - Sanitary norms of design of industrial enterprises. Design standards <https://gostperevod.com/snt-2-09-04-2009.html>

SNT 2.10.01-2005 in English - Master plans of agricultural enterprises <https://gostperevod.com/snt-2-10-01-2005.html>

SNT 3.01.01-2002 in English - Organization of construction operations <https://gostperevod.com/snt-3-01-01-2002.html>

SNT 3.01.02-2006 in English - Acceptance of completed construction projects. Main provisions <https://gostperevod.com/snt-3-01-02-2006.html>

SNT 3.01.02-2016 in English - Acceptance of completed construction projects. Main provisions <https://gostperevod.com/snt-3-01-02-2016.html>

SNT 3.01.03-2006 in English - Safety in construction. Rules for performance and acceptance of works <https://gostperevod.com/snt-3-01-03-2006.html>

SNT 3.02.01-2002 in English - Earthworks, bases and foundations. Organization, performance and acceptance of works <https://gostperevod.com/snt-3-02-01-2002.html>

SNT 3.03.02-2003 in English - Concrete and reinforced concrete modular structures. Rules for performance and acceptance of works <https://gostperevod.com/snt-3-03-02-2003.html>

SNT 3.03.04-2001 in English - Monolithic concrete and reinforced concrete structures. Rules for production and acceptance of works <https://gostperevod.com/snt-3-03-04-2001.html>

SNT 3.04.01-2003 in English - Protection of building structures and facilities from corrosion. Performance of works <https://gostperevod.com/snt-3-04-01-2003.html>

SNT 3.04.01-94 in English - Preschool institutions <https://gostperevod.com/snt-3-04-01-94.html>

SNT 3.04.02-2003 in English - Instructions for design and construction of roofs and insulation with bituminous mastics pastes <https://gostperevod.com/snt-3-04-02-2003.html>

SNT 3.04.02-94 in English - Secondary schools and boarding schools <https://gostperevod.com/snt-3-04-02-94.html>

SNT 3.04.03-2016 in English - Instruction for design and construction of road pavements made of cold asphaltic concrete based on emulsion slurries <https://gostperevod.com/snt-3-04-03-2016.html>

SNT 3.04.03-16 in English - Design of living environment taking into account needs of disabled people and handicapped national groups <https://gostperevod.com/snt-3-04-03-16.html>

SNT 3.04.04-99 in English - Insulation and finishing coatings <https://gostperevod.com/snt-3-04-04-99.html>

SNT 3.04.07-94 in English - Administrative and domestic buildings <https://gostperevod.com/snt-3-04-07-94.html>

SNT 3.04.08-94 in English - Industrial buildings <https://gostperevod.com/snt-3-04-08-94.html>

SNT 3.04.09-94 in English - Buildings and facilities for storage and processing of agricultural products <https://gostperevod.com/snt-3-04-09-94.html>

SNT 3.05.01-2016 in English - Gas supply systems. Rules for performance and acceptance of works <https://gostperevod.com/snt-3-05-01-2016.html>

SNT 3.05.02-94 in English - Heating, ventilation and air conditioning <https://gostperevod.com/snt-3-05-02-94.html>

SNT 3.05.04-94 in English - Heating networks <https://gostperevod.com/snt-3-05-04-94.html>

SNT 3.06.02-2000 in English - Asphalt concrete pavements in the cities of Turkmenistan <https://gostperevod.com/snt-3-06-02-2000.html>

SNT 3.06.03-2005 in English - Automobile roads. Rules for performance and acceptance of works <https://gostperevod.com/snt-3-06-03-2005.html>

SNT 3.09.03-2003 in English - Instruction for asphalt concrete pavement mixes for roads and airfields <https://gostperevod.com/snt-3-09-03-2003.html>

SNT 5.01.01-93* in English - Standard guidelines of cement consumption for making concrete, modular and monolithic concrete, reinforced concrete products and structures <https://gostperevod.com/snt-5-01-01-93.html>

SNT 5.01.02-2010 in English - Regulation on the normalization of consumption of material resources in the construction <https://gostperevod.com/snt-5-01-02-2010.html>

СНТ 2.02.01-2016 на английском языке - Основания зданий и сооружений <https://gostperevod.ru/snt-2-02-01-2016.html>

СНТ 2.02.01-98 на английском языке - Основания зданий и сооружений <https://gostperevod.ru/snt-2-02-01-98.html>

СНТ 2.01.08-99 на английском языке - Строительство в сейсмических районах. Нормы проектирования <https://gostperevod.ru/snt-2-01-08-99.html>

СНТ 2.01.08-2016 на английском языке - Строительство в сейсмических районах. Нормы проектирования <https://gostperevod.ru/snt-2-01-08-2016.html>

СНТ 2.03.01-2002 на английском языке - Типовые схемы и технология антикоррозионной защиты зданий и сооружений <https://gostperevod.ru/snt-2-03-01-2002.html>

СНТ 2.03.01-2016 на английском языке - Типовые схемы и технология антикоррозионной защиты зданий и сооружений <https://gostperevod.ru/snt-2-03-01-2016.html>

СНТ 1.01.01-94* на английском языке - Государственная система нормативных документов в строительстве. Основные положения. Правила разработки, изложения, оформления, утверждения <https://gostperevod.ru/snt-1-01-01-94.html>

СНТ 1.02.01-2006 на английском языке - Инструкция о составе, порядке разработки, согласования и утверждения проектно- сметной документации на строительство предприятий, зданий и сооружений <https://gostperevod.ru/snt-1-02-01-2006.html>

СНТ 1.02.02-2005 на английском языке - Инструкция о составе, порядке разработки, согласования и утверждения градостроительной документации <https://gostperevod.ru/snt-1-02-02-2005.html>

СНТ 1.02.07-2000 на английском языке - Инженерные изыскания для строительства <https://gostperevod.ru/snt-1-02-07-2000.html>

СНТ 1.03.01-2015 на английском языке - Положения о взаимоотношениях организаций - генеральных подрядчиков с субподрядными организациями <https://gostperevod.ru/snt-1-03-01-2015.html>

СНТ 1.04.01-2012 на английском языке - Нормы продолжительности проектирования в строительстве <https://gostperevod.ru/snt-1-04-01-2012.html>

СНТ 1.06.01-2006 на английском языке - Положения о заказчике - застройщике <https://gostperevod.ru/snt-1-06-01-2006.html>

СНТ 1.06.05-2002 на английском языке - Авторский надзор проектных организаций за строительством зданий и сооружений <https://gostperevod.ru/snt-1-06-05-2002.html>

СНТ 1.06.05-2016 на английском языке - Авторский надзор проектных организаций за строительством зданий и сооружений <https://gostperevod.ru/snt-1-06-05-2016.html>

СНТ 2.01.01-2016 на английском языке - Строительная климатология <https://gostperevod.ru/snt-2-01-01-2016.html>

СНТ 2.01.02-2015 на английском языке - Противопожарные нормы проектирования зданий и сооружений <https://gostperevod.ru/snt-2-01-02-2015.html>

СНТ 2.01.03-98 на английском языке - Строительная теплотехника <https://gostperevod.ru/snt-2-01-03-98.html>

СНТ 2.01.04-2012 на английском языке - Защита от шума. Нормы проектирования <https://gostperevod.ru/snt-2-01-04-2012.html>

СНТ 2.01.07-2005 на английском языке - Нагрузки и воздействия. Нормы проектирования <https://gostperevod.ru/snt-2-01-07-2005.html>

СНТ 2.01.29-2000 на английском языке - Защита от природных стихийных воздействий <https://gostperevod.ru/snt-2-01-29-2000.html>

СНТ 2.03.02-2004 на английском языке - Бетонные и железобетонные конструкции. Нормы проектирования <https://gostperevod.ru/snt-2-03-02-2004.html>

СНТ 2.03.03-2012 на английском языке - Полы. Нормы проектирования <https://gostperevod.ru/snt-2-03-03-2012.html>

СНТ 2.03.05-99 на английском языке - Каменные и армокаменные конструкции <https://gostperevod.ru/snt-2-03-05-99.html>

СНТ 2.03.10-2001* на английском языке - Крыши и кровли <https://gostperevod.ru/snt-2-03-10-2001.html>

СНТ 2.03.11-99* на английском языке - Защита строительных конструкций от коррозии <https://gostperevod.ru/snt-2-03-11-99.html>

СНТ 2.04.01-98 на английском языке - Внутренний водопровод и канализация зданий <https://gostperevod.ru/snt-2-04-01-98.html>

СНТ 2.04.02-2000 на английском языке - Водоснабжение. Наружные сети и сооружения <https://gostperevod.ru/snt-2-04-02-2000.html>

СНТ 2.04.03-98 на английском языке - Канализация. Наружные сети и сооружения <https://gostperevod.ru/snt-2-04-03-98.html>

СНТ 2.04.04-2015 на английском языке - Системы газоснабжения. Нормы проектирования <https://gostperevod.ru/snt-2-04-04-2015.html>

СНТ 2.04.14-2000 на английском языке - Тепловая изоляция оборудования трубопроводов <https://gostperevod.ru/snt-2-04-14-2000.html>

СНТ 2.04.19-2000 на английском языке - Электроснабжение промышленных предприятий <https://gostperevod.ru/snt-2-04-19-2000.html>

СНТ 2.04.20-2004 на английском языке - Инструкция по проектированию силового и осветительного электрооборудования. Нормы проектирования <https://gostperevod.ru/snt-2-04-20-2004.html>

СНТ 2.04.21-99 на английском языке - Котельные установки <https://gostperevod.ru/snt-2-04-21-99.html>

СНТ 2.05.02-2001 на английском языке - Автомобильные дороги. Нормы проектирования <https://gostperevod.ru/snt-2-05-02-2001.html>

СНТ 2.05.03-2016 на английском языке - Мосты и трубы <https://gostperevod.ru/snt-2-05-03-2016.html>

СНТ 2.05.04-2005 на английском языке - Городские улицы и дороги. Нормы проектирования <https://gostperevod.ru/snt-2-05-04-2005.html>

СНТ 2.05.04-2016 на английском языке - Городские улицы и дороги. Нормы проектирования <https://gostperevod.ru/snt-2-05-04-2016.html>

СНТ 2.06.01-2001 на английском языке - Гидротехнические сооружения. Основные положения проектирования <https://gostperevod.ru/snt-2-06-01-2001.html>

СНТ 2.06.02-2001 на английском языке - Гидротехнические сооружения. Водохранилища <https://gostperevod.ru/snt-2-06-02-2001.html>

СНТ 2.06.03-2002 на английском языке - Основания гидротехнических сооружений. Нормы проектирования <https://gostperevod.ru/snt-2-06-03-2002.html>

СНТ 2.06.04-2004 на английском языке - Мелиоративные системы и сооружения <https://gostperevod.ru/snt-2-06-04-2004.html>

СНТ 2.06.05-2004 на английском языке - Инженерная защита территорий от затопления и подтопления. Нормы проектирования <https://gostperevod.ru/snt-2-06-05-2004.html>

СНТ 2.06.06-2004 на английском языке - Электростанции тепловые <https://gostperevod.ru/snt-2-06-06-2004.html>

СНТ 2.07.01-2006 на английском языке - Градостроительство. Планировка и застройка городов и населённых пунктов <https://gostperevod.ru/snt-2-07-01-2006.html>

СНТ 2.08.01-2006 на английском языке - Жилые здания <https://gostperevod.ru/snt-2-08-01-2006.html>

СНТ 2.08.01-2015 на английском языке - Жилые здания <https://gostperevod.ru/snt-2-08-01-2015.html>

СНТ 2.08.02-2005 на английском языке - Общественные здания и сооружения <https://gostperevod.ru/snt-2-08-02-2005.html>

СНТ 2.08.03-2004 на английском языке - Учреждения отдыха и туризма <https://gostperevod.ru/snt-2-08-03-2004.html>

СНТ 2.08.04-2009 на английском языке - Лечебно-оздоровительные учреждения <https://gostperevod.ru/snt-2-08-04-2009.html>

СНТ 2.09.01-98 на английском языке - Генеральные планы промышленных предприятий <https://gostperevod.ru/snt-2-09-01-98.html>

СНТ 2.09.04-2009 на английском языке - Санитарные нормы проектирования промышленных предприятий. Нормы проектирования <https://gostperevod.ru/snt-2-09-04-2009.html>

СНТ 2.10.01-2005 на английском языке - Генеральные планы сельскохозяйственных предприятий <https://gostperevod.ru/snt-2-10-01-2005.html>

СНТ 3.01.01-2002 на английском языке - Организация строительного производства <https://gostperevod.ru/snt-3-01-01-2002.html>

СНТ 3.01.02-2006 на английском языке - Приёмка законченных строительством объектов. Основные Положения <https://gostperevod.ru/snt-3-01-02-2006.html>

СНТ 3.01.02-2016 на английском языке - Приёмка законченных строительством объектов. Основные Положения <https://gostperevod.ru/snt-3-01-02-2016.html>

СНТ 3.01.03-2006 на английском языке - Техника безопасности в строительстве. Правил производства и приёмки работ <https://gostperevod.ru/snt-3-01-03-2006.html>

СНТ 3.02.01-2002 на английском языке - Земляные сооружения, основания и фундамента. Организация, производство и приемка работ <https://gostperevod.ru/snt-3-02-01-2002.html>

СНТ 3.03.02-2003 на английском языке - Бетонные и железобетонные конструкции сборные. Правила производства и приемки <https://gostperevod.ru/snt-3-03-02-2003.html>

СНТ 3.03.04-2001 на английском языке - Бетонные и железобетонные конструкции монолитные. Правила производства и приемки работ <https://gostperevod.ru/snt-3-03-04-2001.html>

СНТ 3.04.01-2003 на английском языке - Защита строительных конструкции и сооружений от коррозии. Производство работ <https://gostperevod.ru/snt-3-04-01-2003.html>

СНТ 3.04.01-94 на английском языке - Детские дошкольные учреждения <https://gostperevod.ru/snt-3-04-01-94.html>

СНТ 3.04.02-2003 на английском языке - Инструкция по проектированию и устройству кровель и изоляций из мастик на битумных пастах <https://gostperevod.ru/snt-3-04-02-2003.html>

СНТ 3.04.02-94 на английском языке - Общеобразовательные школы и школы-интернаты <https://gostperevod.ru/snt-3-04-02-94.html>

СНТ 3.04.03-2016 на английском языке - Инструкция на проектирование и строительство дорожных покрытий из холодного асфальтового бетона на битумных пастах <https://gostperevod.ru/snt-3-04-03-2016.html>

СНТ 3.04.03-16 на английском языке - Проектирование среды жизнедеятельности с учётом потребностей инвалидов и маломобильных групп населения <https://gostperevod.ru/snt-3-04-03-16.html>

СНТ 3.04.04-99 на английском языке - Изоляционные и отделочные покрытия <https://gostperevod.ru/snt-3-04-04-99.html>

СНТ 3.04.07-94 на английском языке - Административные и бытовые здания <https://gostperevod.ru/snt-3-04-07-94.html>

СНТ 3.04.08-94 на английском языке - Производственные здания <https://gostperevod.ru/snt-3-04-08-94.html>

СНТ 3.04.09-94 на английском языке - Здания и помещения для хранения и переработки сельскохозяйственной продукции <https://gostperevod.ru/snt-3-04-09-94.html>

СНТ 3.05.01-2016 на английском языке - Системы газоснабжения. Правила приемки и производства работ <https://gostperevod.ru/snt-3-05-01-2016.html>

СНТ 3.05.02-94 на английском языке - Отопление, вентиляция и кондиционирование <https://gostperevod.ru/snt-3-05-02-94.html>

СНТ 3.05.04-94 на английском языке - Тепловые сети <https://gostperevod.ru/snt-3-05-04-94.html>

СНТ 3.06.02-2000 на английском языке - Асфальтбетонные покрытия дорог в городах Туркменистана <https://gostperevod.ru/snt-3-06-02-2000.html>

СНТ 3.06.03-2005 на английском языке - Автомобильные дороги. Правила производства и приемки работ <https://gostperevod.ru/snt-3-06-03-2005.html>

СНТ 3.09.03-2003 на английском языке - Инструкция на смеси и покрытие асфальтобетонные, дорожные и аэродромные <https://gostperevod.ru/snt-3-09-03-2003.html>

СНТ 5.01.01-93* на английском языке - Типовые нормы расхода цемента для приготовления бетонов, сборных и монолитных бетонных, железобетонных изделий и конструкций <https://gostperevod.ru/snt-5-01-01-93.html>

СНТ 5.01.02-2010 на английском языке - Положение о нормировании расхода материальных ресурсов в строительстве <https://gostperevod.ru/snt-5-01-02-2010.html>